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Interpelacia

W imieniu mieszkaric6w Wloclawka, zwracam siq z

zaawansowania prac nad sfinansowaniem zakupu czaszy balonu
,,Wloclawek".

w roku 2016 wystqpowarem do pana prezydenta z prosbq o zabezpieczenie na rok bieiqcy
Srodk6w w bud2ecie miasta na sfinansowanie balonu, kt6ry podobnie jak w latach wczesniejszycn
reklamowalby nasze miasto. w odpowiedzi zapewn mnie pan, ie w roku bieiqcym srodki
na to zadanie zostane zabezpieczone. w zwiqzku z powy2szym proszq o informaciQ na jakim etapie
znajduje sie realizacja tego zamierzenia oraz kiedy spodziewany jest pierwszy lot nowego balonu
z napisem,,Wfoclawek,,.

pro5bq o informacje o stanie
na ogrzane powietrze z naoisem


